

Fanfare du Loup - ØBAYÀ

Rider

English version

Informations / Line-up

- Duration : 90 minutes

Team & Contacts / 25 musicians + 1 technician

- 8 Wind players
- 1 drummer
- 1 bass player
- 1 guitarist
- 1 percussionist
- 1 pianiste
- 12 percussionists from Batucada
- 1 technician : jeanbaptistebosshard@gmail.com +41 79 561 10 18

Team to be provided by the organizer

- 1 sound engineer familiar with the system and console
- 1 sound technician
- 1 lighting technician to manage the concert

Organization

Setup

The backline, cabling, and stage setup must be in place before the musicians arrive.

The stage will be set up according to the stage plan. The technical specifications are part of the contract, but any adjustments can be discussed.

Please do not hesitate to contact our technical manager:

jeanbaptistebosshard@gmail.com +41 79 561 10 18

Transportation

The organizer is responsible for transporting the 25 members of the orchestra, along with their luggage and instruments, between the train station or airport of arrival and the concert venue and/or hotel. The organizer will also arrange for parking spaces near the concert venue.

Setup and soundcheck

Allow a minimum of 3 hours for setup and soundcheck.

Technicians will be present during the soundcheck and concert.

The soundcheck must end no later than 1 hour before the start of the concert.

Dressing rooms

Dressing room(s) for 25 people, with bathroom facilities, catering, and WiFi connection. Provide a table and iron.

Meals

if meals include fish or seafood, provide an alternative menu. Contact the orchestra manager to arrange meal times.)

Backline

- 13 music stands
- 13 light music stands
- 1 complete drum set for actual or rock music (no jazz drum set) + drum seat
- 1 snare drum stand
- 1 cymbal stand
- 1 table stand
- 1 bass amp
- 1 guitare amp
- 1 high seat (like bar seat)

Fanfare du Loup - ØBAYÀ

Fiche technique

Version français

Fanfare du Loup - Obaya

Fiche technique

Informations / Line-up

Durée du spectacle : 80 minutes

Equipe et Contacts / 25 musiciens + 1 technicien

- 8 Souffleurs
- 1 batteur
- 1 bassiste
- 1 guitariste
- 1 percussionniste
- 1 pianiste
- 12 percussionnistes de Batucada
- 1 technicien : jeanbaptistebosshard@gmail.com +41 79 561 10 18
- 1 chargée de production :

Equipe à mettre à disposition par l'organisateur

- 1 régisseur son connaissant le système et la console
- 1 technicien son
- 1 régisseur lumière qui assurera le concert

Organisation

Installation

le backline, le câblage et l'implémentation du plateau doivent être en place avant l'arrivée des musiciens. l'installation du plateau se fera en fonction du plan de scène, La fiche technique fait parti du contrat mais toute possibilité d'adaptation peut être discutée, n'hésitez pas à contacter notre responsable technique : jeanbaptistebosshard@gmail.com +41 79 561 10 18

Transport

l'organisateur assure le transport des 25 personnes de l'orchestre avec leurs bagages et leurs instruments entre la gare ou l'aéroport d'arrivée(e) et le lieu de concert et/ou l'hôtel ou il organise des places de stationnement à proximité du lieu du concert

Installation et balance

prévoir une durée minimum de 3h pour l'installation et la balance
les techniciens seront présents pendant la balances et le concert.
la balances doit se terminer au plus tard 1 heure avant le début du concert.

Loges

loge(s) pour 25 personnes, avec sanitaires, catering et une connexion WIFI. mettre à disposition une table et un fer à repasser

Repas

en cas de repas incluant du poisson ou des fruits de mer, prévoir un menu alternatif. • prendre contact avec le manager de l'orchestre pour définir l'heure du(des) repas.

Merchandising

l'organisateur mettra à disposition une table pour la vente des CDs en fin de représentation dans un espace éclairé à la sortie de la salle. (à confirmer)

Backline

- 13 pupitres / lutrins pour partitions
- 13 lumières pour pupitres
- 1 batterie complète style musique actuelle ou rock (pas de batterie jazz) + un tabouret de batterie
- 1 pied de caisse claire
- 1 pied de cymbale
- 1 tablette
- 1 ampli basse
- 1 ampli guitare
- 1 tabouret haut (style tabouret de bar)